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Van de Voorzitter 
Druk, druk,druk, een veel gehoorde kreet bij de raadsleden. Raadsleden 
krijgen er steeds meer taken bij, huisvesting, migranten, taken in zorg, 
sociaal domein en participatie en de invoering van de Omgevingswet. 
Meer taken die moeten worden uitgevoerd in dezelfde beschikbare tijd, 
vaak naast een betaalde baan en in de regel ook in combinatie met een 
gezin.  

Bijna de helft van de raadsleden geeft aan onvoldoende tijd te hebben 
voor het uitvoeren van de taken van een gemeenteraadslid.  Bijna alle  
raadsleden geven aan in het raadswerk in min of meerdere mate hoge 
tijds- en werkdruk te ervaren. Bijna vier op de tien raadsleden  geeft aan 
een (zeer) hoge tijds- en werkdruk te ervaren Bijna de helft geeft aan 
een enigszins hoge tijds- en werkdruk te ervaren.  

“Er komt steeds meer op ons af,  het wordt ook allemaal complexer. 
Daarnaast wordt van ons verwacht dat we contact met de inwoners on-
derhouden die ook steeds mondiger worden. De tijdsbesteding neemt 
steeds sterker toe.”  

“De druk ’wordt vooral ervaren door de korte tijd tussen informatie ont-
vangen en er over beslissen’’.  “ Regelmatig ontvang je informatie om 
17.00 uur, moet je nog met je fractie overleggen en om 19.30 al een ant-
woord hebben. “Als ik meer tijd had, kon ik bij inwoners of achterban 
langs om verdieping te vragen bij zaken die hen en de gemeente aan-
gaan. “ 

Wellicht moet een agendacommissie hier paal en perk aan stellen en 
samen met het college  en griffie zoeken naar een oplossing. Wij hebben 
als inwoners van Veenendaal recht op juist genomen raadsbesluiten, die 
gebaseerd zijn op degelijkheid. 

                        HET VEEN OP ÉÉN !! 

Eli Draaisma 

Voorzitter bestuur 
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   Gemeentehuis Veenendaal 

Breng eens een bezoek 

aan het 

STADSSTRAND 

 



  

Op ons partijbureau  

Is de koffie  klaar, bent u altijd 
welkom.   Helaas zijn we niet 
24 uur per dag aanwezig, bel 

even! 0655208109      

Vanuit de Fractie 
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Correspondentieadres  

partijbureau: Fluiterstraat 2a, 

3901DK, Veenendaal 

Telefoon: 0618205607 

 Fractie: rechtstreeks 

0655208109      

 email: 

Secretariaat 

@lokaalveenendaal.nl  

website:  

lokaalveenendaal.nl 

Bankrekening:  

NL51RABO 0153.8694.61   

Inschrijfnummer  

kamer van Koophandel 

Utrecht: 30200546 

Bezoek ons ook op     

 

De Nieuwsbrief 

Verschijnt maandelijks 

WORD LID 
Lokaal Veenendaal is 

de lokale liberale partij 

van Veenendaal. Wij zijn duidelijk 

op de inhoud en schuwen het de-

bat niet. Omdat wij als lokale partij 

niet zijn gebonden aan een landelij-

ke partij, gaan wij alleen voor de 

belangen van Veenendaal. 

 HET VEEN OP ÉÉN!  

 

Lidmaatschap is 

€ 24.- per jaar 

 Minima € 12.- per jaar of 

word vriend van ons  

vanaf      € 5.– per jaar 

Zie website                                

of Bel ons 

0618205607 

 

Winkelleegstand in Veenendaal neemt met 13 procent af’ 

Wethouder economie Dylan Lochtenberg (VVD): ,,Al jarenlang werken we aan 
ons centrum. Denk aan de ontwikkeling van Brouwerspoort met de gezellige 
Brouwersgracht en het onlangs opgeleverde Stadsstrand. Maar we zorgen bij-
voorbeeld ook voor meer groen, zoals het vergroten van de perkjes rondom de 
bomen op het Raadhuisplein en het plaatsen van extra bloembakken op het 
Scheepjeshofplein. Ik ben heel blij om te zien dat alles wat we doen ook zicht-
baar effect heeft. Er is nog genoeg te doen, maar dit onderzoek toont aan dat 
we op de goede weg zitten.” 

Een krachtig en levendig centrum, waar bezoekers niet meer puur komen om te 
winkelen. Er moet ook genoeg te beleven zijn, denk aan horeca, cultuur en an-
der vermaak. Al een aantal jaar werkt de gemeente hier samen met onderne-
mers, vastgoedeigenaren en andere belanghebbenden aan onder de noemer 
‘Vitale Binnenstad 

Actief meedenken met Veense ondernemers  
 

Veenendaal is een stad vol bedrijfsleven en floreert door enthousiaste onder-

nemers. Prettig wonen én werken kan prima in Veenendaal en daarom zijn wij 

dan ook voor een mobiliteitsboulevard; een boulevard waar je auto’s kan ko-

pen, maar ook duurzame alternatieven zoals elektrische scooters en e-bikes.  

  

‘Actief meedenken in oplossingen’ is een kernpunt in de nieuwe bestuursstijl die 

de gemeente komende jaren wil voeren. Wij zijn het daar mee eens en denken 

graag mee met alle Veense ondernemers. In de winkelstad én daarbuiten, juist 

nu de wereld zo snel verandert. We willen onzekerheid wegnemen, duidelijk-

heid creëren en vervolgens doorpakken. Gróndig door-

pakken, want met die mentaliteit is het Veen immers zo 

groot geworden. 

 

Barbara van Ravenswaaij 

Raadslid Lokaal Veenendaal 



  Jaap Pottjewijd 

Fractievoorzitter 

 

Tel.: 06 55 208 109 

Jaap.pottjewijd@veenendaal.nl 

Algemene zaken,  

Sociaal Domein, WMO,            
Theater, Financiën,                    

Veiligheid,     Economie,          
DEVO 

 
Barbara van Ravenswaaij 

Raadslid 
Tel: 0616074237 

       Barbara.vanravenswaaij@veenendaal.nl  

Sociale leefomgeving,             
Cultuur en evenementen,          

Toerisme,                                 
Sport Hockey clubhuis,            
Turn aangelegenheden,            
Winkelstad, Diversiteit 

 

Yasin Makineli 
Raadslid  

Tel: 0614804899 
Yasin.makineli@veenendaal.nl  

Sociale leefomgeving,          

Jeugdzorg,                               

Sport,                                            

Veiligheid, Onderwijs 
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 Verstedeling strategie FOOD VALLEY ZUID 

 

In de raadscommissie vergadering van16 juni jl. was er een presentatie over de verstede-

ling strategie Food Valley zuid.  Omdat dit ook onze inwoners aangaat hier een toelichting. 

 

 Positionering van het sleutelgebied in de groene metropool Food Valley –zuid is een        

stedelijk gebied met grote verscheidenheid aan woon-en werkmilieus rondom het land-

schap van het Binnenveld. Daarnaast is Food Valley-zuid omzoomd door vier grote waar-

devolle landschappen: de Veluwe, de Gelderse Vallei, de Utrechtse Heuvelrug en het Ri-

vierengebied. De kernen (dorpen, kleine en middelgrote steden) rondom dit landschap 

hebben elk hun eigen identiteit, gevormd door samen ruim 200.000 inwoners en kennen 

een aantrekkelijke, beginnende stedelijkheid.  

Het Valleikanaal met Grebbelinie vormt als blauwgroene ruggengraat een doorgaande 

natte verbinding. De kernen worden gescheiden door groene buffers. Het gebied vormt, 

als poly centrisch stedelijk weefsel een onderscheidende agglomeratie binnen de groene 

metropool; een centrale stad ontbreekt.  

Het sleutelgebied ontleent zijn naam aan de agrifoodsector die vooral zichtbaar is door 

innovatieve en kennisgerichte instellingen bedrijven rondom Wageningen Universi-

teit&rechearch en manifesteert zich de komende jaren ook op het food innovatie district 

in Ede en langs de A12 (ICT Campus en Food Businesspark).  

De centrale ligging tussen de Randstad en Arnhem-Nijmegen maakt dit sleutelgebied tot 

een zeer aantrekkelijk woongebied. 

Er moet nog veel water door de Rijn voordat de plannen realiteit kunnen worden. Iedere 

gemeente houdt zeggenschap over zijn eigen gebied. 

Voor uitgebreide  informatie: www.regiofoodvalley.nl/verstedelijkingsstrategie 

Lokaal Veenendaal is zeer kritisch op dit gebeuren. Jaap Pottjewijd: “we zijn nog niet eens 

in staat om onze eigen mobiliteit op orde te brengen. Kijk maar naar Oost. Laten we eerst 

maar zorgen dat we de infrastructuur op orde hebben alvorens deze plannen in te vullen.” 



TINY HOUSE MAAKT MENSEN BLIJ 

 

 
 

 
 

ONDERSTEUNING                                          

Provinciale Staten UTRECHT 

Provinciale staten van Utrecht is voornemens 

dat inwoners van de provincie Utrecht  

vanaf 01-01-2023                                            

met alleen een AOW inkomen recht hebben 

op ,een jaar gratis,   Openbaar Vervoerkaart 

(OV-kaart) voor de provincie Utrecht 

Eli Draaisma-voorzitter          Hans Otten-penningmeester 

                         Gerda van de Pol –secretaris 

           Nathali van Oort—Hooijer—bestuurslid 

  Van een parkeerboete word je niet blij, maar daar parkeren 
waar je moet betalen en dat niet doet, dan zijn er consequenties  

             

 

BESTUUR 
    Bestuur 

Klassiek in het zand op het Veense stads-

strand 

Klassiek in het zand op het Veense      

Stadstrand. Een mooi voorbeeld van 

Het Veen op EEN!        

PARKEERBOETE 

De scanauto rijdt nu enkele maanden rond. Wat zijn de eerste 
ervaringen wat betreft aantal naheffingen en de opbrengsten die 
daaruit voortkomen? De eerste ervaringen met de scanauto zijn 
goed. Het aantal opgelegde naheffingen, was in de eerste maan-
den na start hoog in vergelijking met de handhaving op straat in 
voorgaande jaren. Er is voor gekozen om alleen unieke na-
heffingen uit te schrijven en alle dubbele kentekens er tot en met 
juni uit te laten. Tot dusver zijn er 2201 unieke naheffingen opge-
legd. Dit zijn er 1069 meer dan over een vergelijkbare periode in 
2019 (het laatste “normale” jaar). Dit betekent ook automatisch 
een verdubbeling van de inkomsten. We zien de oplegging van de 
naheffingen nu wel langzaam teruglopen en de betalingsbereid-
heid omhoog gaan. Het doel om met dit nieuwe middel het par-
keerbeleid beter te handhaven en de parkeeroverlast terug te 
dringen lijkt dus te gaan slagen.  

Geen nieuw grootschalig onderzoek  bedrijventerrein 

Roelof Mulder heeft namens de ChristenUnie en andere partij-

en uit de raad aangegeven dat de gemeente geen nieuw groot 

onderzoek hoeft te doen voor een visie voor de bedrijventer-

reinen. Veenendaal denkt al lange tijd na over onder andere 

de vraag hier andere verkoop toe te staan dan auto’s, boten 

en caravans aan particulieren.  

Dit speelt op de autoboulevard op Compagnie-Oost. Het college 

heeft al verschillende malen met ondernemers en bedrijven-

kringen gesproken over een nieuwe invulling. Zo wil Veenendaal 

graag een duurzame mobiliteitsboulevard. Vragen die hier spe-

len zijn: kan dit ook op een ander bedrijventerrein? Welke acti-

viteiten moeten dan plaatsvinden op een mobiliteitsboulevard; 

productie, opslag, reparatie en tevens verkoop? En welke duur-

zame mobiliteitsproducten kunnen particulieren daar dan gaan 

kopen: auto’s, scooters, fietsen, speedpedalecs? De gemeente-

raad is nu gevraagd mee te denken in het formuleren van vra-

gen, waarmee zij later dit jaar definitief een visie kan vaststellen 

wat op de bedrijventerreinen mogelijk is.  


